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USA: Americký astronaut Gordon Cooper je jedným z priekopníkov vesmírneho prieskumu a
vysoko rešpektovaným americkým národným hrdinom. A možno práve preto jeho vyhlásenie
v roku 2014 o osobných vizuálnych kontaktoch s UFO šokovalo mnohých.

G. Cooper sa zároveň nielen senzačne priznal o realite fenoménu UFO, ale na tlačovke otvorene
obvinil  americkú vládu z dlhodobej „politiky klamstva a mlčania“, z úmyselného skrývania pred
verejnosťou veľa faktov o fenoméne UFO. Všetky tieto skutočnosti by sa podľa astronauta mali stať
verejne známymi a  nepatriť  do  úzkeho okruhu vybraných jednotlivcov:  „Svet  má právo poznať
pravdu. Ľudia si zaslúžili právo poznať pravdu. To by im pomohlo pochopiť predovšetkým samých
seba.“

Je známe, že začiatkom 50. rokov 20. storočia Cooper a jeho kolega prenasledovali „čudné svetelné
disky“ na oblohe nad Nemeckom v stíhačke. Na oblohe nad americkou vojenskou základňou tiež
opakovane videl podivné predmety „tancujúce na oblohe“.

Takto ich opísal: „Jasne si pamätám, ako sa vznášali vo vzduchu a vyzerali ako lesklé ľahké vtáky
trblietajúce sa na slnku so svojimi dokonale konštruovanými „telami“. Aké boli pôvabné! Často sa
tieto zvláštne „veci“ množili priamo pred našimi očami. Z jedného disku sa desiatky malých rozsypali
ako  prach.  Na  prvý  pohľad  pôsobili  ich  pohyby  chaoticky,  no  pri  bližšom  pohľade  sa  dalo
predpokladať, že mali nejaký letový plán.

Nikto z nás pilotov nedokázal tieto „vtáky“ dobehnúť. Ich rýchlosť bola pre naše „úbohé“ lietadlá
nedosiahnuteľná. A dalo by sa povedať, že sme nikdy neplnili rozkazy našich nadriadených a vracali
sme sa na základňu bez ničoho. Nám všetkým, pracovníkom základne, pravidelne vymývali mozgy.
Dali to jasne najavo: akákoľvek zmienka o tom mimo oddelenia hrozila nemilosrdným trestom pre nás
aj pre členov našich rodín.

Vlády všetkých krajín sa podľa astronauta zúčastňujú na sprisahaní mlčania ohľadom prítomnosti
mimozemšťanov  na  našej  planéte.  Na  oficiálnej  úrovni  sú  akékoľvek  informácie  o  tomto
zosmiešňované  a  diskreditované,  keďže  vlády  sa  obávajú  masovej  paniky  a  psychózy  medzi
obyvateľstvom:  „…Často  sa  pýtam,  aký  je  účel  politiky  popierania  americkej  vlády.  Začalo  to
uprostred druhej svetovej vojny, keď bola vytvorená špeciálna organizácia, ktorá skúmala „fenomén
UFO“.  Zároveň vznikla  „veda o  falošných výtvoroch“,  ktorej  cieľom je  svedomito  prekryť  fakty
uniknuté do tlače presvedčivými vyvráteniami, často založenými na úplne pravdepodobných teóriách.

Bolo to urobené s cieľom skryť informácie, odstrániť príčinu totálnej rozsiahlej paniky v dôsledku
psychickej nepripravenosti ľudí. Veď bolo úplne jasné, že existencia dokonalej vyššej civilizácie môže
vyviesť z rovnováhy mysle ľudí, destabilizovať usporiadaný chod života na celej planéte. Hromadná
psychóza sa mohla začať.“

Cooper tiež tvrdí, že existuje istá tajná dohoda medzi vládou USA a vybranými umelcami, medzi
ktorých  povinnosti  patrí  „obmäkčovanie  mysle“  ľudí  a  postupné  zavádzanie  do  ich  povedomia
myšlienku,  že vo vesmíre nie sme sami.  Mnoho mimozemských sci-fi  filmov bolo vyrobených s
použitím tajných materiálov poskytnutých vládou. To všetko je veľmi podobné tomu, že ľudia sa
postupne pripravujú na otvorený kontakt s predstaviteľmi iných civilizácií. Povie im však pravdu, že
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na planéte Zem sú už desaťročia prítomní mimozemšťania, alebo sa zinscenuje inscenovaná šou,
podľa scenára ktorej je prvý kontakt s ET až v našej budúcnosti?

Zpracoval: OZ Biosféraklub

ZDROJ

https://www.ufoinsight.com/ufos/cover-ups/ufo-nasa-gordon-cooper

